
 

Οι δασικές πυρκαγιές κυριάρχησαν στη διευρυμένη 

συνεδρίαση του ΤΕΣΟΠΠ Δήμου Ανδρίτσαινας-

Κρεστένων 

«Αρνητικό σημείο 

η κλιματική αλλαγή» 

Αναλυτικά στο σχεδιασμό που υπάρχει για το επόμενο 

χρονικό διάστημα,  αναφέρθηκε ο Δήμαρχος κ. Σάκης 

Μπαλιούκος 

 

 

Η ετοιμότητα που υπάρχει γύρω από την 

αντιμετώπιση  τυχόν δασικών πυρκαγιών, 

κυριάρχησε στη διάρκεια της διευρυμένης 

συνεδρίασης του Τ.Ε.Σ.Ο.Π.Π. Δήμου Ανδρίτσαινας-

Κρεστένων,  που έγινε στο χώρο του Κέντρου 

Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης Κρεστένων. 

Ο Δήμαρχος Ανδρίτσαινας-Κρεστένων κ. Σάκης 

Μπαλιούκος κατά τη διάρκεια της τοποθέτησής του 

υπογράμμισε πως  την επερχόμενη  δύσκολη χρονική 

περίοδο, θα πρέπει οι εμπλεκόμενοι φορείς και αρχές να 

δώσουν όλες τους τις δυνάμεις, προκειμένου να 

αποφευχθούν καταστάσεις που υπήρξαν  άλλες φορές 

στο παρελθόν. 

«Είμαστε σε καλύτερο σημείο απ’ όλα τα προηγούμενα 

χρόνια, με ένα αρνητικό όμως που είναι η κλιματική 



αλλαγή και ότι συνεπάγεται αυτό, όσον αφορά τον 

καιρό, τη ζέστη, τη λειψυδρία κλπ. Είμαστε όλοι 

υποχρεωμένοι να βρισκόμαστε  εκεί που εκπέμπονται 

μηνύματα επικινδυνότητας, αφού η φωτιά δεν έχει όριο. 

Επικίνδυνοι είναι οι χώροι του Δήμου, από το Ιόνιο 

μέχρι τη Μεγαλόπολη που είναι τα όριά του» τόνισε ο κ. 

Μπαλιούκος. 

Ακόμα ο Δήμαρχος Ανδρίτσαινας-Κρεστένων έκανε 

αναφορά στις χρηματοδοτήσεις που εξασφάλισε  ο 

Δήμος για την πρόληψη και αντιμετώπιση των 

πυρκαγιών και συγκεκριμένα στις 190.000 ευρώ από  το 

πρόγραμμα Πυροπροστασίας και στις 500.000 ευρώ από 

το Πράσινο Ταμείο για καθαρισμούς δασών, όπου ήδη 

έχουν εγκατασταθεί ανάδοχοι στο μεγαλύτερο μέρος του 

Δήμου. 

Συγχρόνως αναφέρθηκε και στο σχέδιο που υπάρχει 

(εφόσον απαιτηθεί) για την προληπτική απομάκρυνση  

σε ασφαλείς χώρους ευάλωτων  κατοίκων, ζώων αλλά 

και ανθρώπων που μένουν μεμονωμένα στην ύπαιθρο. 

Ακόμα επεσήμανε πως ιδιαίτερο βάρος έχει  ριχτεί στην 

προστασία μοναστηριών, εκκλησιών, αρχαιολογικών 

χώρων και άλλων σημείων με ιδιαίτερη ιστορική 

βαρύτητα. 

Τοποθετήσεις 

 



Τοποθετήσεις εξάλλου σχετικά με το ζήτημα των 

πυρκαγιών έγιναν από τον εκπρόσωπο του σεβ. 

Μητροπολίτη Ολυμπίας-Τριφυλίας, Αρχιερατικό  

Επίτροπο Κρεστένων π. Γεώργιο Παύλο, τον Δασάρχη 

Ολυμπίας κ. Δημ. Κωνσταντόπουλο, τον διοικητή της 

Π.Υ. Πύργου κ. Γιώργο Κωνσταντακόπουλο, τον 

προϊστάμενο του Πυροσβεστικού Κλιμακίου Κρεστένων 

κ. Κώστα Δρακόπουλο, εκπρόσωπο της Αστυνομίας κ.α. 

Ακολούθησαν εξάλλου εισηγήσεις γύρω από τον  

καθαρισμό χώρων,  την οργάνωση πυροφυλακίων και 

περιπόλων από τους αντιδημάρχους Πολ. Προστασίας 

Αν. Καρνάρο, Μιλτ. Γεωργακόπουλο και Δημ. Μικέλη, 

το σχέδιο προστασίας δημοτών με κινητικά και άλλα 

προβλήματα, καθώς και τη φιλοξενία αδέσποτων ζώων  

από την αντιδήμαρχο κ. Αθανασία Κουσκουρή, τους 

χώρους πλήρωσης με νερό των οχημάτων από τους 

αντιδημάρχους κ.κ. Γιαν. Δάγκαρη και Μ. 

Γεωργακόπουλο και τις κατοικίες-αγροικίες εκτός 

οικισμού από τον κ. Κ. Αντωνόπουλο. 

Στη συνεδρίαση συμμετείχαν επίσης, η πρόεδρος του 

Δημοτικού Συμβουλίου  Ανδρίτσαινας-Κρεστένων κ. 

Δήμητρα Ζαφειροπούλου, Δημοτικοί Σύμβουλοι, ο Γ.Γ. 

του Δήμου κ. Κώστας Πολυζωγόπουλος, ιερείς, οι 

πρόεδροι των Τ.Κ., υπηρεσιακοί παράγοντες,  

εργολήπτες κ.α. 

 

 



 

 

 

 


